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Graaf-van Zanten, KA de (Karin)

Van: Wepster, AET (Anneloes)
Verzonden: dinsdag 20 september 2022 09:09
Aan: Gaspersz-van Sluijsdam, L (Leda)
Onderwerp: FW: Agendacommissie

 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Franciske van Vugt (CDA Dordrecht) <franciske@cdadordrecht.nl>  
Verzonden: maandag 19 september 2022 23:15 
Aan: Aydin Gündogdu <aydin@oponseiland.nl> 
CC: necdetburakcin <necdetburakcin@hotmail.com>; Groenewege. P.J.L. <p.groenewege@partijvoordedieren.nl>; 
Heijer, den R.R.C. <rrc.den.heijer.vvd@gmail.com>; Koene, I. <irene@gewoondordt.nl>; d.vanleeuwen13 
<d.vanleeuwen13@telfort.nl>; Pichel, R.J. <dordrecht@fvd.nl>; ronald <ronald@portier.eu>; Safranti, M. 
<mehmet@safranti.com>; d.schalken <d.schalken@gmail.com>; Spoel, van der W. 
<woutervanderspoel@gmail.com>; margretstolk <margretstolk@hotmail.com>; Wepster, AET (Anneloes) 
<AET.Wepster@dordrecht.nl>; lc_struijk <lc_struijk@hotmail.com> 
Onderwerp: Re: Agendacommissie 
 
Geen steun vanuit het CDA. Tijdens het inwerkprogramma is voldoende tijd aan besteed.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Franciske van Vugt 
CDA Dordrecht 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
> Op 19 sep. 2022 om 21:13 heeft Aydin Gündogdu <aydin@oponseiland.nl> het volgende geschreven: 
>  
>  
> Beste fractievoorzitters, 
>   
> hierbij agenderingsverzoek namens Op Ons Eiland mbt agendapunt 24: Monitoring agenda 2030. Wij willen deze 
graag bespreken vanuit 2 tal invalshoeken: 
> 1. Kan de nieuwe raad in deze ontwikkeldossier meegenomen worden. Is de huidige nieuwe raad in staat om het 
effect van de beslissingen die zij nu nemen voor 2030 te kunnen overzien, zonder hierin meegenomen anders dan 
een RIB. 
> 2. Politieke vraag: in hoeverre zijn de (sub)onderdelen van de agenda 2030 (financieel als projectmatig) 
toekomstbestendig langs de meetlat van de huidige financiële en maatschappelijke uitdagingen?  
>   
> Hopende op jullie steun. 
>   
> Vriendelijke groeten, 
> Aydin Gundogdu Op Ons Eiland 
 


